
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 16/12/2022 

Της:  Αθανασίου Μαρίας, βουλευτού Β2' Δυτικού Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

ΘΕΜΑ:  «Ανεπαρκής ανταπόκριση της “ΔΕΔΗΕ” στα αιτήματα παροχής σύνδεσης 

εργοταξιακού ηλεκτρικού ρεύματος» 

 

Κύριε Υπουργέ,  
 

Πληροφορούμαστε από συμπολίτες μας για πολλές περιπτώσεις δραματικής 

καθυστέρησης του κομβικής σημασίας για την ηλεκτροδότηση φορέα «ΔΕΔΗΕ» στα 

αιτήματά τους για την παροχή, τόσο της σύνδεσης εργοταξιακού ηλεκτρικού ρεύματος, όσο 

και της κανονικής σύνδεσης. Υπό τις προηγούμενες συνθήκες, ο ήδη δοκιμαζόμενος από 

την κρίση κλάδος της οικοδομής καταλήγει στο να εγκλωβίζεται στην αδράνεια, ενώ, οι 

πολίτες που επιχειρούν, είτε να αναγείρουν νέα οικοδομή, είτε να κάνουν εργασίες 

ανακαίνισης σε υπάρχουσες κατασκευές, ταλαιπωρούνται. Η ταλαιπωρία αυτή έγκειται 

στην ενδεχόμενη διατάραξη της ομαλότητας της συνεργασίας τους με τον κατασκευαστή 

εργολάβο, ο οποίος τελευταίος, μη μπορώντας να λειτουργήσει με τροφοδοσία ηλεκτρικού 

ρεύματος, είναι ανά πάσα στιγμή ενδεχόμενο ακόμα και να εγκαταλείψει το έργο, άρα, να 

ακυρώσει τον οικονομικό προγραμματισμό των ιδιοκτητών, χωρίς να υπολογίζουμε και την 

παρατεταμένη αρνητική έκθεση του όποιου οικοδομικού έργου στις διακυμάνσεις των 

τιμών των δομικών υλικών, οι οποίες, ειδικά πρόσφατα, συνεχώς, ανεβαίνουν. Τέλος, 

διόλου ευκαταφρόνητη είναι και η απόγνωση που προκαλείται στους αιτούντες σύνδεση 

παροχής εργοταξιακού ηλεκτρικού ρεύματος από την ΔΕΔΗΕ, λόγω του μεγάλου αριθμού 

και όγκου των γραφειοκρατικής φύσης εκκρεμοτήτων προς διεκπεραίωση, σε βαθμό, που 

κάλλιστα, θα μπορούσε κανείς να ισχυριστεί ότι το σχετικό γραφειοκρατικό βάρος, μόνον 

σε μια παρασκηνιακά, καλά προσχεδιασμένη καμπάνια παρεμπόδισης των 

ηλεκτροδοτήσεων μπορεί να αποδοθεί. 

 

 

 

https://www.hellenicparliament.gr/Vouleftes/Viografika-Stoicheia/?MPId=12eb26b4-667a-4284-9bd7-aa8d00ce7dc2
                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1445

Ημερομ. Κατάθεσης:

16/12/2022



 

 

 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

1. Προτίθεσθε λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, προκειμένου να επιταχυνθεί η 

διαδικασία των γραφειοκρατικών εγκρίσεων για την αμεσότερη ικανοποίηση από την 

«ΔΕΔΗΕ» των αιτημάτων παροχής σύνδεσης εργοταξιακού ηλεκτρικού ρεύματος; 

2. Υπάρχουν συγκεκριμένοι λόγοι που δικαιολογούν τις παρατηρημένες καθυστερήσεις 

προκειμένου για την ικανοποίηση από την «ΔΕΔΗΕ» των αιτημάτων παροχής σύνδεσης 

εργοταξιακού ηλεκτρικού ρεύματος ή ακόμα και των κανονικών παροχών; Αν ναι, ποιοι 

είναι αυτοί; 

3. Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, ώστε να συστηθεί στην «ΔΕΔΗΕ» 

και να λειτουργήσει, αναλόγως, γραφείο παραπόνων των πολιτών/πελατών, 

επιφορτισμένο με το καθήκον να επιλύει τα προβλήματα που προκύπτουν κατά την 

συναλλαγή των πολιτών με τις Υπηρεσίες της εν λόγω Υπηρεσίας; 

4. Προτίθεσθε να λάβετε την απαραίτητη πρόνοια, προκειμένου να πιστοποιείται στην 

κατάλληλη ιστοσελίδα του Διαδικτύου της «ΔΕΔΗΕ» η παραλαβή από τις αρμόδιες 

Υπηρεσίες εξυπηρέτησης πελατών της τελευταίας όλων των απαραίτητων προς 

ηλεκτροδότηση Ακινήτων δικαιολογητικών που παρέλαβαν από τους αιτούντες 

ηλεκτροδότηση, προς εξασφάλιση των εν λόγω αιτούντων, οι οποίοι προβαίνουν στην 

ταχυδρόμηση αυτών των δικαιολογητικών, είτε κατόπιν προφορικής οδηγίας που τους έχει 

δοθεί (από τηλεφώνου), είτε κατόπιν ανακοίνωσής τους σε λίστα αναρτημένη στην εν λόγω 

ιστοσελίδα; 

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

ΜΑΡΙΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ 

 




